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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o wszczęcie rozmów z powiatową policją w sprawie wzmożonej aktywność służb na 

osiedlu Sławięcice w związku z wzrostem kradzieży w domach. 

W ostatnich dwóch miesiącach na osiedlu Sławięcice doszło do siedmiu włamań do domów w· 

których zrabowano pieniądze oraz inny majątek mieszkańców. Niepokojący jest fakt że w · 

ostatnim czasie w ciągu dnia i w trakcie obecności mieszkańców w domu doszło do rabunku. 

Tym samym w imieniu mieszkańców wnoszę do Pani Prezydent o podjęcie odpowiednich 

rozmów i kroków z policją celem zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców. 
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